
Bestyrelsesmøde 02.06.2021 kl.19.00 

i Fælleshuset. 

Fremmødte: Jan, Joan, Mie,Tina 

Referent Joan 

 

 

Dagsorden:  

 

1. ORIENTERING FRA FORMAND og gennemgang af referat sidste møde. 

 

Vi diskuterede forretningsordenen om tidsfrister for dagsordner og referater. 

Formanden fremlagde regler opførelse af skure/legehuse. Samlet areal af 

diverse skure må ikke overstige 50 m2. Hvis yderligere skure ønskes skal vi 

ansøge kommunen om tilladelse. 

Opdatering af husordenen inkl. nye regler for kattehold og udlejning af 

fælleshus. Martin Jung står for dette siger han selv. Vi vil sende ham 

reminder. Kommunikationen med Driften (Martin Jung) er stadig ikke 

optimal.  

Rengøring af svenskehus bliver som ønsket sidst iværksat. 

Joan efterlyste ny aftale med Fibia. Fik at vide den lå på mailen. 

 

2. KLAGE OVER LØSE KATTE. 

Det blev vedtaget på sidste beboer møde, at det var tilladt at holde kat og 

at det var tilladt for kattene at opholde sig udenfor. Bestyrelsen vil derfor 

oplyse at det er den enkelte beboers ansvar selv, at holde uønskede katte 

ude af haver og huse. Man kan dog klage til bestyrelsen med 

dokumentation for hændelser. 

3. TØJCONTAINER. 

Ønsket om en tøjcontainer er blevet videregivet til Martin Jung som 

oplyser at man først skal have molokker på plads før der kan tages stilling 

til evt. plads og placering af denne. 

 

4. DV-PLAN 2022, PLANER FOR FÆLLES AREALER, LEGEPLADSER. 

Den planlagte bygningsgennemgang af bestyrelsen er udsat til 16.6.21 

kl.19.00. Denne bygningsgennemgang er forløber for 

bygningsgennemgangen med Driften (Martin Jung). 

 

5. SNAK OM RÅDERET I AFDELINGEN. 

Talte om forskellen mellem individuel/kollektiv råderet. Jan havde fået 

nogle oplysninger af Martin Jung, som vi syntes ikke gav nogen mening. 

Jan får yderligere svar af Jung senere. 



6. FÆLLESHUSET. 

Forslag fra Mie om magnetmaling på væggene ud til atriumgård. 

Til evt. opslag ved fester etc. Så undgås spor og rester af tape. 

Indkøb i IKEA af nye sofaer, ny aftale laves af Mie, Thomas og Jan. 

Mie kom med oplysning om lamelgardiner på vinduer, ud til plads ved 

svenskehus, ikke er tilladt da det er en brandudgang. 

Diskuterede om vi skulle beholde diverse malerier. Foreløbig skal de 

nedtages, mens væggene males. Senere vil det så blive besluttet, om de 

skal hænges op igen eller evt. anden dekoration. 

 

7. EVENTUELT. 

Bestyrelsen vil gerne have et møde med en regnskabskyndig fra AAB 

om vores lån i afdelingen. Jan arrangerer. 

 

Nyt bord i vaskeriet, da der altid er masse uafhentet tøj, der optager 

meget plads. Desuden ønskes der flere kurve på hjul. 

 

Bestyrelsen vil gerne præcisere at facebookgruppen ikke kan bruges til 

forslagsstillers og kommunikation med bestyrelsen. Hvis der er svar fra 

nogen af bestyrelsen her, svarer vedkommende som privatperson. 

Hvis man har forslag eller spørgemål til bestyrelsen skal disse sendes på 

mailen. 


